

Interpretation issued by WBFLC – 19th September 2013

Law 21B2 - When a player elects not to change a call because of misinformation, Law 16D will still apply. The situation is analogous to the withdrawal of an original call followed by the subsequent replacement of the same call. Information arising from inferences that only become available because of the correction of misinformation is authorized to the non-offending side, but unauthorized to the offending side.

21B2 – Wenn sich ein Spieler nach einer unrichtigen Auskunft entscheidet, seine Ansage nicht zu ändern, ist Regel 16D weiterhin anzuwenden. Die Situation ist analog dazu, wenn eine ursprüngliche Ansage zurückgezogen und durch dieselbe Ansage ersetzt wird. Jede Information, die nur aus der Berichtigung einer falschen Auskunft zur Verfügung steht, ist für die nichtschuldige Seite erlaubt und für die schuldige Seite unerlaubt.